
Kojim se izvanškolskim aktivnostima baviš? 

Iako sam se do pred dvije godine bavila mnogim izvanškolskim aktivnostim 

(ples, dječji forum, ribari, gimnastika, dramska grupa, talijanski jezik, E-

učionca – dodatna matematika u OŠ „Gornja Vežica“) sada mi je ostalo 

samo streljaštvo. Razlog  tomu je što sam se počela natjecati u sve tri 

kategorije (kadetkinje, juniorke i seniorke), u oba programa (nacionalni i 

međunarodni program) i potpuno novoj disciplini zvanoj Field Target. 

Godišnje imam pet državnih natjecanja što iziskuje mnogo treniga i fizičke 

spreme. Treniram u streljačkom klubu „DVD – Opatija“ svaki dan po 2 do 3 

sata da bih imala dovoljno kondicije da na natjecanju mogu opaliti oko 

šezdeset metaka iz puške koja teži pet kilograma. Nakon treninga obavezno 

slijedi zezancija, igranje pikada i  druženje s prijateljima sa streljane. 

Navedi nam sve svoje uspjehe u 2012. i 2013. godini. 

U 2012. i 2013. godini nizali su se mnogi uspjesi. Na prijateljskim 

natjecanjima unutar PGŽ-a gotovo uvijek zauzimam jedno od prva tri mjesta. 

Na prvenstvima županije osvojila sam dva puta 1. mjesto, jedanput 3. mjesto 

i dvaput 4. mjesto, neka se prvenstva tek moraju održati. Na Lizi Hrvatske 

osvojila sam dva puta 3. mjesto pojedinačno te 1. mjesto ekipno. Na 

državnim natjecanjima u kategoriji kadetkinja zauzimam mjesta u prvih 

petnaest natjecatelja, u kategoriji juniorki u prvih dvadeset, a u kategoriji 

seniorki u prvih četrdeset. Dio sam i seniorske ekipe 1.A lige Hrvatske u 

međunarodnom programu. U 2012. godini počela sam se baviti novom 

disciplinom – Field Target (slobodne mete u pririodi) te sam nakon osvojenih 

prvih mjesta na međunarodnim natjecanjima, iako sam najmlađa i jedina 

maloljetna natjecateljica, proglašena najboljom hrvatskom takmičarkom u toj 

disciplini. Ove sam se godine plasirala na svjetsko prvenstvo koje će se 

održati od 29.8. do 2.9.2013. u Ebernu (Njemačka) te tako ušla u osmeročlanu reprezentaciju Hrvatske.  

Što se tiče školskih natjecanja, u šestom sam razredu ostvarila 8. mjesto na županijskom natjecanju iz 

matematike te 3. mjesto na Festivalu matematike (ekipno natjecanje održano u Puli). U sedmom 

razredu sam bila nešto uspješnija. Sudjelovala sam na pet školskih natjecanja (matematika, informatika, 

fizika, kemija, geografija) i s ostvarenim uspjesima plasirala se na četiri županijska. Na županijskom 

natjecanju iz informatike osvojila sam 2. mjesto, iz fizike 11. mjesto, kemije 3. mjesto i iz matematike 3. 

mjesto te prolaz na državno natjecanje. Državno natjecanje iz matematike održano je u Dubrovniku (2.4. 

– 4.4.2013.)  gdje sam osvojila 10. mjesto. 

Jesi li zadovoljna svojim trenutnim uspjehom ili misliš kako bi mogla i bolje? 

Sa svojim trenutnim uspjehom sam vrlo zadovoljna, ali uvijek može bolje. 

 

 



 

Tko je tvoja najveća potpora? 

Moja najveća potpora su moji roditelji i brat koji me svakodnevno voze na treninge i natjecanja koja se 

održavaju svakog vikenda i koji uložili puno vjere i novaca u mene te su mi kupili pušku za odlazak na 

svjetsko prvenstvo. Tu su još i moji prijatelji sa streljane koji mi pružaju podršku bilo da se radi o 

streljačkom ili školskom natjecanju. Naravno, moram zahvaliti i svim mentorima koji su me pripremali za 

školska natjecanja te mom treneru. 

Možeš li nam navesti sve gradove u kojima si bila tijekom natjecanja? 

Natjecanja su mi omogućila mnoga putovanja i posjete raznim gradovima: Rovinj, Pula, Malinska, Novi 

Vinodolski, Zadar, Solin, Split, Stobreč, Dubrovnik, Mrkopalj, Karlovac, Duga Resa, Zagreb, Varaždin, 

Čakovec, Bjelovar, Osijek, Županja i Novo Mesto (Slovenija).  Jedva čekam da listi posjećenih gradova 

dodam i Ebern (Njemačka) u kojem se održava svjetsko prvenstvo. 

Imaš li uopće slobodnog vremena?  

Što tada radiš? 

Uz dobru organizaciju, uvijek se nađe i 

slobodnog vremena. Najviše ga volim 

provoditi sa svojom prijateljicom 

Vanom s kojom se obožavam zezati i 

zabavljati. Kada se zbog obaveza ne 

možemo naći, svoje slobodno vrijeme 

volim kreativno iskoristiti. Volim 

izrađivati nakit od fimo mase, perlica, 

špage i raznih drugih materijala, crtati, baviti se nail artom, origamijem, quillingom, pomalo šivati i čitati. 

Uz to uvijek imam slušalice u ušima jer me slušanje glazbe opušta. Često mi dođe i „gušt“ pa se 

zavučem u kuhinju gdje kuham i pečem kolače (to uvijek jako razveseli moju mamu).  

Znam da puno čitaš, što si zadnje pročitala? 

Da, zaista puno čitam i to najviše knjige u kojima je zastupljena znanstvena fantastika. Kod nje nikad ne 

znam što će se dogoditi i drži me u neizvjesnosti sve do posljednjih stranica. Bez obzira na to, čitam sve 

mi padne pod ruku jer, kako je rekao Miguel de Cervantes, Nema knjige, a da se u njoj nešto dobro ne 

nađe. Zadnje sam pročitala knjigu Hekatina škola autorice Rachel Hawkins, a trenutno čitam Divna 

stvorenja koju je napisala Gracia Stohl. 
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